
 PROTOKOLL 
 Nummer Sammanträdesdatum 

 36 15.12.2020 

 

 
 

Protokoll fört vid enskild föredragning 
Social- och miljöavdelningen 
Miljöbyrån, S4 

 

 
Beslutande Föredragande Justerat 

Minister 
Alfons Röblom 

Byråchef 
Helena Blomqvist 

Omedelbart 

 

…...……………....…......…........….. …...……………....…......…........….. 

 
Ärende/Dnr/Exp. Beslut 

 
Nr 54 

Flisö Fisk Ab:s ansökan om ersättning för saneringskost-

nader 

ÅLR 2018/9547 

159 S4 

Flisö Fisk Ab anhåller om ersättning för saneringskostnader kopplat till 

beslut om utrotningen av VHS. Företaget ansöker om ersättning för fak-

tiska och i efterhand redovisade kostnader för utförande av saneringen av 

odlingarna Flisö Yttre och Inre, dock högst upp till 55 000 euro. En an-

nan anhållan har senare tagits tillbaka. 

 

Landskapsregeringen beslöt att avslå anhållan dels för att budgetmedel 

för detta ändamål inte finns, dels på grund av de beslut som landskaps-

regeringen fattat för att så långt som möjligt underlätta genomförandet av 

företagets sanering. 

 

Landskapsregeringen noterar att företaget har genomfört saneringen på 

godkänt sätt, vilket har varit näringen till fromma. Som företaget anger i 

sin ansökan hade landskapsregeringen flyttat fram datumet för sane-

ringen till 15.1.2020 och även godkänt en tillfällig produktionsökning för 

företaget. Med de åtgärderna anser landskapsregeringen att tillräcklig 

hänsyn har tagits för att företaget skulle kunna genomföra saneringen 

utan extra ersättning. Landskapsregeringen konstaterar även att inget an-

nat företag har anhållit om ersättning för saneringskostnader varför er-

sättning till ett företag även skulle kunna uppfattas som orättvist. 

 

Det fanns en större summa budgeterad 2019 för VHS-saneringen, men då 

saneringen har dragit ut på tiden behöver medlen användas för att följa 

upp saneringen. Årets budget innehåller inte några medel för ersättning 

av saneringskostnader utan endast för övervakning. Det blev också klart 

under 2019 att de budgeterade medlen det året inte skulle användas till 

ersättning av saneringskostnader. VHS-saneringsprojektet har förlängts 

med två år till och med 2022. 
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